
Ò�s una realitat que l'Olot est� consolidat a segona BÓ

ÒSe'ns valora i se'ns coneix perqu� tenim trets diferencials pel que fa als

aspectes espor tius, i aix� ens far� cr�ixerÓ

ÒTothom sap que a l'Olot la pilota corre i es genera joc amb possessi� i

acumulant homes a l'atacÓ

Comamala, el secretari t竪cnic de l'Olot, renovat

recentment Foto: QUIM PUIG.

David Comamala va arribar a l'Olot l'estiu del 2013 coincidint amb

l'aterratge del club a segona B. Juntament amb els entrenadors que

ha tingut l'entitat garrotxina, i la resta de l'�rea espor tiva, el

secretari t�cnic ha hagut de planif icar les tres �ltimes plantilles.

Representant els valors, la idea i la f ilosof ia de l'Olot, ning� millor

que ell per refor�ar el projecte espor tiu, i �s que, �ltimament, va ser

renovat per les dues pr�ximes temporades.

El club va anunciar la seva renovaci� per dos cursos. Satisfet i amb

ganes de continuar?En l'�mbit personal estic molt agra�t al club, ja

que entenc que es valora la feina feta i, a m�s, en un moment

espor tiu delicat, en qu� la majoria de clubs estarien discutint la

f igura del t�cnic o del secretari t�cnic. En l'�mbit de club, �s una

conf irmaci� que el projecte espor tiu i la idea que tenim en global es

consolida. Volem continuar en aquesta l�nia, que pot agradar m�s o

menys, per� �s la que t� l'Olot, diferent de la de molts clubs. Se'ns

valora i se'ns coneix perqu� tenim trets diferencials pel que fa als

aspectes espor tius, i aix� ens far� cr�ixer.Ent�n que algun sector

de l'af ici� s'hagi mostrat cr�tic amb aquest moviment del club?�s

l�cit que alg� ho critiqui. �s par t de la professi�. Un no treballa per

fer content tothom, ja que �s impossible. Tenim 1.400 socis en una

poblaci� de gaireb� 50.000 a la Garrotxa. S�n molts socis i �s

normal que no tothom estigui d'acord, pel que fa a la planif icaci�

espor tiva o el joc de l'equip. S'ha de ser coherent i respectu�s amb tothom. Tot s'encaixa i, f ins i tot, s'apr�n de

les cr�tiques.Quin futur immediat l'espera, a l'Olot, com a club?L'Olot est� consolidat a segona B i aix� �s una

realitat. A par tir d'aqu�, entenem que si hi ha un supor t i creixement de la massa social i hi ha un supor t

empresarial del sector olot�, nom�s podem progressar. En tres anys en el m�n semiprofessional no hi ha hagut

cap problema econ�mic, i aix� �s estrany de veure en una categoria com la segona B. S�n bases o punts for ts

que et fan pensar que el club va creixent. I l'Ajuntament fa el que pot per ajudar el club a remodelar algunes

instalálacions.La f ilosof ia del club �s clara. Creu que �s aix� per a tothom?A Olot tothom �s conscient del que

s'est� fent en l'aspecte espor tiu. Hi ha gent que hi creu m�s i n'hi ha que menys. Cada vegada som m�s entesos

en la idea de joc que fa l'equip. Fa uns anys, que el lateral li pass�s una pilota al por ter, en una situaci� de risc,

era xiulada assegurada. Tothom sap que la pilota corre i es genera joc amb possessi� i acumulant homes a

l'atac.Potser els costa m�s trobar les peces adequades amb futbolistes de la zona?Ens estem trobant que si

volem pujar els nivells competitius de l'equip i volem que l'Olot estigui en zones properes al play-of f, hem d'obrir

m�s el ventall. De jugadors bons, a la Garrotxa n'hi ha, i el club intenta que progressin a trav�s del futbol de

base. A m�s, cedim jugadors a tercera, ja que s�n joves i han d'evolucionar, i apostem per ells en el primer equip



com el cas d'éric Vilanova i Lluc Mora. De fet, aquest estiu han arribat jugadors de nivell com Vallho [Sils] i Jose

[Girona] o Bl�zquez, que �s de Besal�. Evidentment, si volem pujar el nivell i el jugador �s de la zona, molt

millor.El jugador catal� bo �s car?Aquest estiu hem tornat a apostar per jugadors de qualitat del grup quar t

[Andalusia]. A Catalunya, equips com el Lleida Espor tiu, el Reus o els f ilials del Bar�a i de l'Espanyol estan lluny

de nosaltres pel que fa a pressupost. Hem de buscar jugadors d'una mica m�s lluny, per� m�s a l'abast del club,

com Gato, Sergio Or tiz, Wilfred... I �s que, si aquests jugadors fossin catalans, no estarien a l'Olot, ja que algun

equip catal� m�s potent els hauria f it xat.En la seva feina, la relaci� amb el t�cnic ha de ser bona. Com va amb

Rodri?La relaci� sempre ha estat correcta i molt professional. Tots els entrenadors tenen els seus ets i uts i en

aquest sentit en Rodri �s una persona molt treballadora i exigent. Que m'exigeixi a mi i a la par t espor tiva �s

l�gic. Ell �s el primer a dedicar-hi moltes hores i esfor�. La seva aposta de joc ens est� demostrant que aquest

�s el cam�, ll�stima que els resultats no ens estan ajudant a refor�ar-ho davant els af icionats.Ha hagut de

construir tres plantilles de l'Olot a segona B amb tres entrenador diferents. Suposo que ha estat una llosa.�s una

par t m�s del futbol. L'ideal seria que hagu�s estat el mateix entrenador, ja que voldria dir que tot ha anat b�. Les

plantilles han estat meditades entre tota l'�rea espor tiva i els entrenadors. �s cer t que aquest estiu ha estat

m�s mogut perqu� hi ha hagut sor tides i s'ha hagut de negociar amb clubs i jugadors. Carlos, Coro i Mousa

tenien contracte, havien de ser impor tants, per� per circumst�ncies han acabat sor tint, per tant, hem hagut de

f it xar tres jugadors, i no estava previst.L'Olot t� l'honor d'haver fet traspassos per jugadors seus. Un fet poc

habitual a segona B.No �s una cosa premeditada per� el club �s conscient de l'economia. Som capa�os de

subsistir i intentar fer projectes interessants a segona B amb uns ingressos de televisi� i de la federaci� que no

arriben als 60.000 euros, quan els pressupostos s�n de 700.000 cap amunt. Estem obligats a intentar que hi hagi

ingressos at�pics. Sense ser pensada, si l'operaci� econ�mica �s interessant i, a m�s, �s una bona opor tunitat

espor tiva pel jugador, ho tenim clar. A segona B no hi ha traspassos i no n'hem d'esperar cada estiu.El fet que el

president admet�s que la segona B �s inviable i que el club no s'hi estaria molt de temps, per b� o per mal, ha

augmentat l'exig�ncia de tots?No ho crec. �s una realitat. El president ho deia anant l�der de tercera. L'Olot, amb

1.400 socis, �s dif�cil que pugui subsistir a segona B. L'objectiu �s seguir creixent i posar les bases. S'ha fet un

pas impor tant amb la conversi� en SAE, i �s que, si f�ssim capa�os d'arribar a 1.700 socis, podr�em pensar a fer

un pas endavant. No s� quantes temporades aguantarem, per� si no arribem a una bona quantitat de socis tot

�s m�s complicat. Si assum�ssim aquests 500 de m�s seria molt m�s f�cil que hi pogu�s haver futbol d'elit de

segona B a Olot durant anys.
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